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NA NÁVŠTĚVĚ

 Jana Vytřísala a  Tišnováka Gabrie-
la Kožíka svedly dohromady společně 
sdílené hodnoty a sen o vlastní fungující 
advokátní kanceláři. Kanceláři, v níž bude 
o klienty postaráno, protože na ně budou 
mít vždy dostatek času. 
 „S kolegou jsme se setkali v roce 2017, 
tehdy jsme ještě oba pracovali v  jedné br-
něnské advokátní kanceláři. Stali se z nás 
rychle přátelé, a i když se pak naše pracov-
ní cesty zase rozešly, zůstali jsme v  kon-
taktu,“ vzpomíná Jan Vytřísal. „Vždy jsem 
měl v hlavě, že bych jednou chtěl začít sám 
podnikat. Nejsem zrovna ten typ zaměst-
nance, kterému vyhovuje poslouchat šéfa. 
A zatímco já jsem silný z hlediska obchodu, 
umím dobře vyjednávat s  lidmi, Gabriel je 
výborný analytik, umí sledovat drobné zále-
žitosti. Nabídl jsem mu partnerství v advo-
kátní kanceláři, a on souhlasil.“
 Aby mohl lépe pochopit potřeby začí-
najících podnikatelů, zúčastnil se Gabriel 
Kožík kurzu Podnikni to! v Tišnově. „Kurz 
mi poskytl cenné informace o  tom, jak 
správně nastavit podnikatelské procesy, 
marketing a  administrativu, jak oslovit 
potenciální klienty, jak se vypořádat s ce-
notvorbou, což je pro mě klíčové zejména 
s  ohledem na  snahu poskytovat služby 
efektivně,“ uvedl Kožík s tím, že dále zís-
kal i velmi cenné kontakty ze svého okolí 
k dalšímu rozvoji svého podnikání. 
 Advokátní kancelář založili na podzim 
v roce 2022. Nese název IUSTORIA. Jak 
Vytřísal dále vysvětlil, nechtěli ji pojmeno-
vat Vytřísal a Kožík, protože jim to přišlo 
všední a zastaralé. Navíc, pokud by do fir-
my v budoucnu přibrali dalšího partnera, 
museli by měnit její název a  rozšiřovat 
o  další jméno. Zvolili proto název jedno-
slovný, vypovídající sám o sobě. „IUS“ je 
právo, „TORIA“ jednoduchá přípona.
 Kromě dvou partnerů–advokátů tvoří 
v  současnosti advokátní kancelář spo-

lupracující advokátka Bára Bartoňková 
a druhým rokem i student třetího ročníku 
Právnické fakulty Masarykovy univerzity 
coby právní praktikant.

Obchodní právo
 „Naše kancelář se profiluje jako kance-
lář zaměřená na  podnikatele. Ve  většině 
případů se jedná o  obchodní právo v  ši-
rokém slova smyslu, což zahrnuje přede-
vším analýzu, revizi, sepis různé smluvní 
dokumentace, samozřejmě korporátní 
záležitosti. Zabýváme se záležitostmi, kte-
ré řeší firma, aby se mohla vůbec udržet 
v chodu,“ uvedl Gabriel Kožík. Se svými 
klienty jsou také u soudů, řeší pracovně-
právní věci, spornou agendu a jiné nepří-
jemnosti, at’ už s  obchodními partnery 
nebo dalšími protistranami. Dále posky-
tují právní poradenství, právní zastoupení 
před státními orgány, právní audit i analý-
zu rizik, tvoří a posuzují smlouvy.
 Své služby poskytují v kanceláři v Brně, 
a to nejméně čtyři dny v týdnu. V pátek se 
většinou pracovně pohybují mimo své pra-
coviště. „S  klienty se primárně snažíme 
jednat v kanceláři, vážíme si osobního jed-
nání, ale nebráníme se jakékoliv potřebě 
klientů. Častokrát s nimi řešíme problémy 
on-line, v dnešní době je to, myslím, zce-
la přirozené, případně telefonicky. Není 
výjimkou vyřešit záležitost prostou e-mai-
lovou komunikací, přes WhatsApp nebo 
Facebook. Já osobně mám často schůzky 
v Tišnově,“ doplnil Kožík.

Rozšířit portfolio služeb
 Prvotní kontakt, tedy domluvení termí-
nu schůzky, mezi klientem a advokáty se 

uskutečňuje telefonicky nebo mailem. Zá-
roveň je klient advokáty požádán, aby jim 
dopředu zaslal k  prostudování veškerou 
dokumentaci, která se řešeného případu 
týká. Další, už osobní schůzka tak není 
jen prvním „ot’ukáváním“, ale konstruk-
tivním jednáním, diskusí anebo debatou. 
Klient dostane vhled do  situace, právní 
radu, co se v dané záležitosti dá, či nedá 
dělat, jaké budou náklady s  tím spojené 
apod. Klient se následně rozhodne, zda 
mu takováto schůzka stačí nebo potřebuje 
návazné právní služby.
 „Nás právo a advokacie velmi baví, vel-
mi nás baví i mít vlastní kancelář, chceme 
určitě růst. Věříme, že našim klientům 
pomáháme, máme dobrou zpětnou vazbu 
a chtěli bychom rozšířit portfolio nabíze-
ných služeb. Snažíme se také naši práci 
zefektivňovat,“ konstatuje Jan Vytřísal 
s  tím, že s  kolegou Gabrielem Kožíkem 
nechtějí být klasickými právníky, kteří 
nad vším tráví mnoho času. „Dnešní svět 
díky technologiím umožňuje být velmi 
efektivní díky AI vyhledávání a dalším zá-
ležitostem, tak se snažíme vydávat touto 
cestou, abychom byli konkurenceschopní 
a klientům dávat dobrou službu za dobrou 
cenu.“
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NA KAŽDÝ PŘÍPAD SE DÍVÁME S NADHLEDEM
Zlata Ptáčková

Jan Vytřísal (vlevo) a Gabriel Kožík, advokáti 
a partneři v advokátní kanceláři IUSTORIA.

reportáž najdete
na Tišnovské televizi

IUSTORIA, advokátní kancelář sídlí v  Brně 
ve Slovákově ulici.
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